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Vragen van het lid Dijkstra (D66) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de geringe stijging van het aantal orgaandonoren 
(ingezonden 8 februari 2012). 

Vraag 1
Is het waar dat het aantal raadpleegbare donorregistraties ten opzichte van 
de totale bevolking de afgelopen jaren nauwelijks is gestegen en stabiel blijft 
rond 40% van de Nederlandse bevolking? 

Vraag 2
Is het waar dat het aantal mensen dat wacht op een donororgaan de 
afgelopen jaren stabiel is en geen afname vertoont? 

Vraag 3
Kunt u aangeven welke donororganen het afgelopen jaar meer werden 
getransplanteerd? 

Vraag 4
Aan welke donororganen bestaat met name een gebrek gezien het constante 
grote aantal mensen dat wacht op een donororgaan? 

Vraag 5
Ziet u in de trend in het aantal geregistreerde donororganen, het aantal 
uitgevoerde donaties en de stabiele wachtlijsten een duidelijke beweging 
naar het oplossen van het tekort aan orgaandonaties? Zo ja, waarop baseert 
u dat ? 

Vraag 6
Welke conclusies trekt u uit de gepresenteerde cijfers?
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